
 

Komise pro kategorizaci a úhradovou regulaci 

zdravotnických prostředků 
 

 
 

Vážení členové Komise, 

  

jednání Komise jsme plánovali na 13. října 2021 od 10:00 hod. v místnosti č. 281, ale jelikož nepřišel 

žádný návrh k projednání, tak se jednání ruší a další bude svoláno dle potřeby – předpokládáme, že ještě 

do konce roku 2021. 

 

 

S pozdravem 

 

prof. MUDr. RNDr. Jiří Beneš, CSc., předseda 

Ing. Irena Svatoňová, tajemnice 


